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   اقتصاد کیش-      جلسه کارگروه محرومیت زدایی شهرستان بشاگرد  به ریاست 
معاون اول رییس جمهور برگزار و طرح های پیشــرفت و توســعه این منطقه از 
اســتان هرمزگان در زمینه های راهسازی، آبرسانی، بهداشت و درمان، اشتغالزایی 

و طرح های اقتصادی تصویب شد.
جلسه کارگروه محرومیت زدایی شهرستان بشاگرد به ریاست معاون اول رییس 
جمهور برگزار و طرح های پیشــرفت و توســعه این منطقه از استان هرمزگان در 
زمینه های راهسازی، آبرسانی، بهداشت و درمان، اشتغالزایی و طرح های اقتصادی 

تصویب شد.
 محمد مخبر در این جلسه که با حضور وزیران بهداشت درمان و آموزش پزشکی، 
راه و شهرسازی و نیرو، رییس سازمان برنامه و بودجه، معاون اجرایی رییس جمهور، 
اســتاندار هرمزگان و مسوولان محلی برگزار شد با اشاره به تأکیدات مقام معظم 
رهبری در خصوص محرومیت زدایی از شهرســتان بشــاگرد تأکید کرد: با اتخاذ 
تصمیمات جدی در دولت سیزدهم مشکلات این منطقه محروم از کشور هر چه 

زودتر حل می شود.
معاون اول رییس جمهور همچنین بر ضرورت ارتقاء  سطح کیفی و ارائه آموزش های 
فنی و حرفه ای به نیروهای بومی و همچنین بومی گزینی در طرح های اشتغالزایی  

شهرستان بشاگرد تأکید کرد.
در این جلسه معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری گزارشی 
از وضعیت کنونی شهرستان بشاگرد و همچنین پیشنهادات و طرح های توسعه ای 

برای آبادانی این منطقه محروم ارائه کرد.
همچنین در این جلسه طرح های اولویت دار راهسازی در شهرستان بشاگرد در 
پنج محور به منظور احداث راهدارخانه، زیرسازی و آسفالت و اصلاح نقاط حادثه 

خیز بحث و بررسی شد.
در زمینه مشــکلات آب شهرستان بشاگرد اهم اقدامات و کمبودهای این بخش 
محروم از کشــور در حوزه آب بررسی و تأکید شد اقدامات اساسی در حوزه آب 
آشامیدنی و کشاورزی تا پایان دولت سیزدهم و با اختصاص اعتبارات لازم نهایی 

شود.
طرح های آبخیزداری و منابع طبیعی، احیا و واگذاری واحدهای معدنی به تعاونی ها، 
سرمایه گذاری در زنجیره های تولید با فعال سازی شهرک های صنعتی و کشاورزی، 
سرمایه گذاری در تولید برق خورشیدی و احیا و زیرکشت بردن دشت های این 
منطقه از جمله تصمیمات این جلسه در خصوص احیای اقتصادی شهرستان بشاگرد 

بود.
در زمینه بهداشت و درمان نیز در این جلسه مقرر شد تا با اختصاص آمبولانس و 
بالگرد، احداث مراکز جامع سلامت، افزایش ظرفیت کادر درمان و متخصصان، ایجاد 
پدهای بالگرد و احداث واحدهای مسکونی برای پزشکان طرح های بهداشتی و 

درمانی این منطقه محروم تکمیل شود.
اعطای تســهیلات بانکی، ایجاد شــعب بانکی، احداث مدارس شــبانه روزی و 
واحدهای نوکپر، بخشودگی دیرکرد تسهیلات و همچنین تأمین هزار فقره جهیزیه 
از جمله مواردی بود که در این جلســه برای توســعه شهرستان بشاگرد بحث و 

بررسی شد

در جلسه کارگروه محرومیت زدایی شهرستان بشاگرد به ریاست مخبر؛

تامین اعتبار برای اجرای طرح های زیر ساختی، 
توسعه ای و عمرانی بشاگرد به تصویب رسید

اقتصاد کیش -     استاندار هرمزگان با اشاره به برنامه  دولت مردمی ایران قوی و تاکید 
رییس جهور گفت: با پیگیری های صورت گرفته و در راستای احیای بافت های 

فرسوده ۱۰۰ سند مالکیتی در شهر بندرعباس صادر و به ساکنان تحویل شد.
مهدی دوستی در حاشیه واگذای اسناد مالکیتی به مردم محلات شهر بندرعباس به 
خبرنگاران افزود: اعطای اسناد به مردم در دهه فجر امسال آغاز شد و تاکنون تعداد 
۱۰۰ فقره پرونده تشکیل و سند آن ها صادر شد که بیشتر در محله چاهستانی ها، 

کمربندی و اسلام آباد بوده است.
وی بیان داشــت: همچنین تعداد ۴۰۰ ســند نیز در دست اقدام و پیگیری است که 

پیش بینی می شود تا ۲ ماه آینده صادر شود.
اســتاندار هرمزگان در تشریح جزییات این طرح اظهارداشت: دولت سیزدهم از 
روزهای شروع به کار، یکی از اولویت های خود را تعیین تکلیف اسناد مالکیتی مردم 

در بافت های حاشیه ای و محلات کمتر برخوردار قرارداد.
دوستی یادآورشد: در سفر رییس جمهور به استان هرمزگان نیز این مساله یکی از 
مهم ترین دغدغه های رییس دولت بود و وی بر تعیین تکلیف و صدور اسناد مالکیتی 

مردم در محلات مختلف استان و به ویژه شهر بندرعباس تاکید داشت.
وی گفت: درهمین راستا اقدام های پیگیرانه استانی و کشوری از سوی استانداری 
هرمزگان آغاز و فرآیند اعطای اسناد مالکیتی در ایام الله دهه فجر انقلاب اسلامی با 

تحویل نخستین سند به ساکنان محله اسلام آباد در بندرعباس شروع شد.
استاندار هرمزگان، یکی از اهداف مهم تسهیل صدور اسناد مالکیتی را احیای بافت های 
فرسوده در محلات حاشیه ای عنوان کرد و ابرازداشت: یکی از گرفتاری های اساسی 
در شهر بندرعباس و استان هرمزگان مساله اسناد مالکیتی است که موجب شده روند 

توسعه شهر و احیای بافت فرسوده با مشکل مواجه شود.
وی افزود: به همین دلیل با در اختیار گرفتن ۳۵۰ هکتار زمین و دادن این زمین ها به 
مالکان خصوصی زمین ها در محلات بندرعباس، بخش قابل توجهی از مشکل اسناد 

مالکیتی مردم درحال رفع شدن است.
دوستی گفت: معتقدیم با حل معضل اسناد مالکیتی، زمینه برای احیای بافت فرسوده 
و نوسازی محلات به ویژه در بندرعباس سرعت یابد و مردم می توانند برای زمین ها 

و بازسازی منازل خود برنامه ریزی کنند.

استاندار هرمزگان:

۱۰۰ سند مالکیتی در محلات شهر 
بندرعباس صادر شد

منوچهر ضیایی سرپرســت مدیریت امور پردیس های 
اســتان هرمزگان  با تبریک عید  مبعث به عنوان سرآغاز 
برانگیخته شــدن انسانها برای تشکیل زندگی انسانی و 
اجتماعــی تحت تعالیم قرآن افزودند:به دنبال برگزاری 
هفت برنامه موفق شــب های فرهنگی مناطق استان ،بر 

آن شدیم تا جشنواره فرهنگ و هنر استان را برگزار کنیم.
وی تاکید کردند:آشنایی دانشجومعلمان با فرهنگ و هنر 
اصیل استان و معرفی آن به نسل بعدی یک صرورت مهم 

در برنامه های فرهنگی دانشگاه است.
استاد علی رضایی فرهنگ را مهم ترین نیاز  انسان ها و 

جوامع دانست و تاکید کردند:در هر نقطه ای که از عالم 
خلقت نگاه کنیم ردپای فرهنگ و خلاقیت های هنری 

می بینیم و هرمزگان نیز از این قاعده مستثنی نیست.
وی با تاکید بر نقش آفرینی زنان در فرهنگ و هنر این مرز و 
بوم افزود: مشارکت زنان در خلق هنر و فرهنگ این استان 
غرورآفرین و نشان دهنده کرامت زن و بالا بودن عواطف 

انسانی در این منطقه است.
این فعال فرهنگی و هنری با بیان اینکه اشعار موزون محلی 
و موسیقی پر معنی این مرز و بوم اعجاب برانگیز است، 
ادامه داد: همزیستی مسالمت آمیز اقوام و مذاهب مختلف 
در کنار همدیگر از دیرباز ظرفیت بالای فرهنگی این خطه 

از ایران عزیز را به تصویر می کشد.
رامین آذرمهر مدرس تاریخ استان به بیان قلمرو هرموز 
پرداخت و افزود: این قلمرو باشکوه مهد گفتگو و رفت 
و آمدهای فراوان از داخل و خارج کشور بوده و همواره 
در گسترش فرهنگ اصیل ایران زمین تاثیر بالایی داشته 

است.
وی آشنایی دانشجویان با تاریخ هرمزگان و چهره هایی 
که در طول تاریخ از این قلمرو حفاظت کرده اند را مهم 

دانست.

اشعار موزون محلی و موسیقی پر معنی 
هرمزگان، اعجاب برانگیز است

یک فعال فرهنگی و هنری:

        اقتصاد کیش - با هدف معرفی فرهنگ و هنر بومی اســتان به دانشــجومعلمان سراسر کشور ،جشنواره فرهنگ و هنر هرمزگان در شب 
بعثت پیام آور وحی حضرت محمد )ص( برگزار شد.

جهت دریافت آخرین اخبار  و رویدادهای 
کیش و منطقه  به نشانی زیر مراجعه نمایید
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روزانه حدود ۴۵ میلیون لیتر بنزین به سبد سوخت کشور 
تزریق می کنیم

مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس:

اقتصاد کیش-     مدیرعامل شــرکت نفت ستاره خلیج 
فارس گفت: در حال حاضر روزانه حدود ۴۵ میلیون لیتر 

بنزین به سبد سوخت کشور تزریق می کنیم. 

محمدعلی دادور، در نخستین هم اندیشی حوزه درمان، 
روابط کار، مددکاری اجتماعی و مرکز خدمات مشاوره 
شــرکت های پالایشی کشور که در سالن همایش های 

شرکت نفت ستاره خلیج فارس برگزار شد، اظهار کرد: 
میانگین سنی کارکنان نفت ستاره خلیج فارس بیش تر از 
۳۰ نیست و این جوانان بدون کمکی از نیروهای  خارجی  

این پالایشگاه را جلو می برند.
وی تصریح کرد: همین جوانان ظرفیت پالایشگاه را روی 
۴۵۰ هزار بشکه نگه داشتند و تثبیت کردند. در سال ۹۶ 
روزانه ۱۲ تا ۱۶ میلیون لیتر بنزین وارد می کردیم اما در 
ســال ۹۶ فاز اول این پالایشــگاه راه اندازی شد و امروز 
حدود ۴۵ میلیون لیتر بنزین به سبد سوخت کشور تزریق 

می کنیم.
مدیرعامل شرکت نفت ســتاره خلیج فارس بیان کرد: 
همــکاران جوان من زحمات زیادی را کشــیده اند. با 
زحمت شــبانه روزی خط لوله ای که در بستر رودخانه 
کل در حوالی روستای گچین تخریب شده بود را تعمیر 
کردند تا میعانات گازی وارد آب نشود و چندین روز کنار 
خانه و خانواده خود نبودند و ما موظف هستیم این ایثار 

خانواده های کارکنان را جبران کنیم

   اقتصاد کیش-  رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: در بودجه ۱۴۰۱ 
شهرداری سعی شده اولویت بودجه پروژه های نیمه تمام باشد 

فاطمه جراره در جمع خبرنگاران، افزود: پروژه های شهرداری به دلیل مشکلات 
مالی که همیشه گریبان گیر شهرداری ها است به موقع به بهره برداری نمی رسد و 
با توجه به برنامه ریزی شورای شهر برای سال آینده امیدواریم این موضوعات به 

را به حداقل برسانیم.
وی بیان کرد: از اســتاندار هرمزگان می خواهیم به مجموعه شهرداری کمک کند 

تا درسال آینده با برنامه ریزی پل پیامبر اعظم و مهرگان نیز به بهره برداری برسد.
رئیس شورای شهر بندرعباس اظهار کرد: بودجه ی سال آینده بالغ بر دو هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان برنامه ریزی و مصوب شده است و سعی شده اولویت بودجه پروژه 
های نیمه تمام باشد و همچنین پروژه هایی که مد نظر است در بودجه به صورت 

واقعی دیده شود تا در کمترین مدت زمان به بهره برداری برسد.
جراره در پایان گفت: پروژه تقاطع غیرهمســطح قدس بندرعباس که از سال ۹۷ 
کار آن شروع شده بود به دلیل مشکلات مالی تا مهرماه امسال ۷۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی داشــت و از زمان ورود مهدی نوبانی شهردار بندرعباس ۳۰ درصد باقی 
مانده ی این پروژه نیز تمام شد و از تلاش های شهردار بندرعباس و مجموعه ی 

شهرداری تشکر می شود.

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

اولویت بودجه ۱۴۰۱ شهرداری 
بندرعباس پروژه های نیمه تمام است

   اقتصاد کیش-   سرپرســت معاونت بهره برداری نیروگاه بندرعباس از پیوستن 
واحد ۳۲۰مگاواتی شماره ۳ بخار این نیروگاه، پس از ۴۸ ساعت تعمیرات فشرده، 

به شبکه سراسری تولید برق کشور خبرداد. 
مهدی مرادی عنوان کرد: این واحد نیروگاهی که برای رفع محدودیت های تولیدی، 
بالا بردن سطح آمادگی و افزایش تولید برق از مدار خارج شده بود، پس از ۴۸ ساعت 

تعمیرات فشرده به مدار تولید بازگشت.
سرپرست معاونت بهره برداری نیروگاه بندرعباس افزود: در تعمیرات این واحد، 
رفع نشتی هیترها، تمیزکاری کندانسور و رفع نشتی از بویلر، با موفقیت انجام و به 
مرحله بهره برداری رسید و توانست با ظرفیت ۲۴۵مگاوات ساعت تولید برق در 

مدار قرار گیرد.
مرادی با بیان اینکه واحد سه نیروگاه بندرعباس ظرف دو هفته آینده خود را برای 
تعمیرات دوره ای ۱۵روزه جهت افزایش راندمان و تولید بیشتر آماده می کند، اضافه 
کــرد: نیروگاه بندرعباس با چهار واحــد ۳۲۰ مگاواتی بخار و دو واحد گازی ۲۵ 

مگاواتی، نقش مهمی در پایداری برق جنوب  شرق کشور دارد.

واحد سه نیروگاه بخار بندرعباس به شبکه 
سراسری تولید برق کشور پیوست

   اقتصاد کیش-  استاندار هرمزگان گفت: در راستای برنامه ها و اقدام های دولت 
ســیزدهم جهت خدمت رسانی به مردم به خصوص در مناطق روستایی، توسعه 
دسترسی روستاهای استان هرمزگان به اینترنت پرسرعت و شبکه ملی اطلاعات، با 

روندی پرشتاب در حال انجام است.
مهدی دوستی اظهار داشت: در همین راستا نیز در طی سه هفته اخیر، ۱۰ روستای 
دیگر در استان هرمزگان به اینترنت پرسرعت و شبکه ملی اطلاعات متصل شدند.

وی خاطرنشان کرد: این روستاها در شهرستان های حاجی آباد، بندرخمیر، بشاگرد و 
بندرلنگه قرار دارند که در مجموع با اعتبار افزون بر ۱۰۶ میلیارد ریال توسعه اینترنت 

پرسرعت در آنها انجام شد.
وی بیان داشــت: در شهرســتان حاجی آباد، روستاهای مزرعه، بندکوه و بسته در 
مجموع با ۱۸۸ خانوار و ۵۶۳ نفر جمعیت و همچنین روستای احمدآباد در کوهشا 
احمدی این شهرســتان، با ۵۶ خانوار و ۲۵۳ نفر جمعیت، به اینترنت پرسرعت و 

شبکه ملی اطلاعات دسترسی پیدا کردند.
دوستی ادامه داد: در شهرستان بندرلنگه نیز روستاهای دهنو مراغ، جاونی و کوغان 
در مجموع با ۲۰۴ خانوار و ۷۴۷ نفر جمعیت، به اینترنت پرسرعت و شبکه ملی 

اطلاعات، متصل شدند.
به گفته وی در شهرستان بندرخمیر نیز اتصال روستای جیحون با ۱۹۳ خانوار و ۷۴۳ 
نفر جمعیت و روستای مارو با ۸۹ خانوار و ۳۲۰ نفر جمعیت، به اینترنت پرسرعت 

و شبکه ملی اطلاعات، انجام شد.
اســتاندار هرمزگان ابراز داشــت: همچنین طی این مدت در شهرستان بشاگرد، 
روستای درگاه با ۶۶ خانوار و ۲۶۷ نفر جمعیت، به اینترنت پرسرعت و شبکه ملی 
اطلاعات دسترسی یافت و روند اتصال روستاهای استان به اینترنت پرسرعت و 
شبکه ملی اطلاعات، جهت بهره مندی مردم در مناطق روستایی از این خدمت و 

ظرفیت، همچنان با قوت ادامه خواهد داشت.

استاندار هرمزگان :

اتصال روستاهای هرمزگان به اینترنت پرسرعت 
با روندی پرشتاب در حال انجام است


